
Okay, I want to share my Dashain festival. Now we are having this festival and I'm really missing the festival. So in 

Nepal, Nepal is very rich in the culture and the traditions we have a lot of festivals. Every month is a lot, every 

month we celebrate one kind of festival. But this October and the November is one of the major and the great 

festival. Is one we say now is the one, is the Dashain festival.  
我想分享我們的達善節。現在我們正在過這個節，而我真的很想念這個節日。尼泊爾有著非常豐富的文化

和傳統，每個月都會慶祝很多節日。在十月和十一月有一個非常重要的節日，就是達善節。 

 

我想分享我们的达善节。 现在我们正在过这个节，而我真的很想念这个节日。尼泊尔有着非常丰富的文化

和传统，每个月都会庆祝很多节日。在十月和十一月有一个非常重要的节日，就是达善节。 

 

 

Where in the Dashain festival is something like that we celebrate it mainly for the 10 days. After the five days it is 

the one of the main festival, the main great day. In which we get there, we go and meet our elders and they put 

some tika. We receive the blessings from them, and eat the delicious food enjoy with the family. And not only to 

my mom, dad place I also go to the dad brother place. The father or mom's uncle place, so many place we go and 

it's like a [inaudible] we go something like that. 

達善節為期 10 天，五天后是最重要的節日，我們需要去拜訪長輩，他們會將“蒂卡”放在我們的額頭上，

並祝福我們，並與家人一起享用美味佳餚。我們也會探訪所有親友，基本上整日都在忙於串門。 

 

达善节为期 10 天，五天后是最重要的节日，我们需要去拜访长辈，他们会将“蒂卡”放在我们的额头上，

并祝福我们，并与家人一起享用美味佳肴。我们也会探访所有亲友，基本上整日都在忙于串门。 

 

And we worship the God called Durga who is called the power, divine power. And also we sacrifice the goat and 

make the delicious food or something like that. This is what the Dashain festival have, it has a lot... And also this 

festival has a kite, where we row the kite. We have a different color. We have a full bamboo swing we make the 

bamboo swing, and swing. Too many... It's full of entertainment and we enjoy a lot. So after this another we have a 

Tihar something like a brothers festivals, so this is the one. 

我們敬拜杜爾加神，祂具有神聖的力量。我們會用羊祭祀我的神，並製作美味的食物。在達善節，我們還

會放風箏，製作不同顏色的竹鞦韆，也會安排很多充滿娛樂性的活動。達善節之後，我們還會慶祝提哈

爾，是類似於兄弟節的一個節日。 

 

我们敬拜杜尔加神，祂具有神圣的力量。我们会用羊祭祀我的神，并制作美味的食物。在达善节，我们还

会放风筝，制作不同颜色的竹秋千，也会安排很多充满娱乐性的活动。达善节之后，我们还会庆祝提哈

尔，是类似于兄弟节的一个节日。 

 


